
 

                                                                                                                                Pszów 17.12.2023 r. 

Walne Zebranie Sprawozdawczo Wyborcze OT 31 PZK 

  

Sprawozdanie z działań Prezesa OT 31 PZK za okres 15.12.2019 do 17.12.2023 

 

Na Zebraniu Sprawozdawczo Wyborczym 15.12.2019 r. wybraliśmy nowy Zarząd OT 31 PZK. 

Zarząd wyznaczył mi funkcję Prezesa po raz drugi na czteroletnią kadencję. W skład zarządu weszli 

również koledzy: Wiesław SQ9V, Rudolf SP9RCF, Adam SQ9S i Andrzej SP9N. Działalność 

Rybnickiego Oddziału Terenowego oparliśmy na czterech filarach: Zawody Rybnickie, giełdo- 

spotkania w Pszowie, Zawody SP DX Contest, spotkania barbórkowe krótkofalowców na Rymerze. 

Oprócz tego w ciągu ostatnich 4 lat podjęliśmy wiele wyzwań, które udało się zrealizować. 

Jako członek klubu SP9PKM wraz z koleżanką i kolegami pomagałem przy organizacji spotkań 

radioamatorów połączonych z giełdą radiową która odbywa się w 3 niedzielę miesiąca. Kilka takich 

spotkań nie mogło się odbyć z uwagi na ograniczenia związane z pandemią koronawirusa. W piątek 

przed giełdo-spotkaniem  odbywa się komunikat radiowy którego jestem autorem i najczęściej 

osobiście prowadzę komunikat z klubu SP9PKM. W czasie pandemii komunikat nadawałem z domu. 

Komunikaty rozsyłam też e-mailowo poprzez nasze forum oddziałowe. Dwa razy podczas mojej 

nieobecności komunikaty prowadzili: koleżanka Marzena SQ9MPD oraz Adam SQ9S. 

Wysyłałem artykuły do środowych komunikatów PZK oraz informacje na stronę internetową OT 31 

PZK, które obrabiał a następnie publikował opiekun naszej strony - Henryk SQ9MZ. 

Zawody Rybnickie są jedną z wizytówek naszego oddziału dlatego  cały zarząd stara się jak najszerzej 

rozpropagować kolejne edycje zawodów a także poprawić niedoskonałości. W kalendarzu zawodów 

krajowych nasze zawody mogą pochwalić się największą liczbą uczestników. Tegoroczna edycja 

zgromadziła 181 stacji. Zawody Rybnickie są zaliczane do współzawodnictwa zawodów krajowych 

SPCM. 

 Przed wszystkimi zbliżającymi się zawodami zaliczanymi do SPCM wysyłam informację z linkiem 

do regulaminu na forum oddziałowe, informując członków naszego OT o zbliżających się zawodach 

krajowych zaliczanych do tego współzawodnictwa co wydaje się przynosić dobre rezultaty, ponieważ 

Rybnicki OT trzy lata z rzędu zajął 1 miejsce w  klasyfikacji na najlepszy OT w SPCM. Cieszą nas 

także indywidualne sukcesy naszych stacji oddziałowych w zawodach. 

Zarząd OT 31 PZK każdego roku dopinguje i namawia do udziału w zawodach SP DX Contest.  

W trakcie ostatniej kadencji poprawiliśmy wyniki, a nasz oddział w klasyfikacji oddziałowej wśród 

33 OT w kraju zajął dwa razy pierwsze miejsce, a raz miejsce drugie. Przypominam że w 2022 roku 

zawody SP DX C zostały odwołane ze względu na solidarność z krótkofalowcami z Ukrainy, którzy 

nie mogli wystąpić w zawodach z uwagi na wojnę rozpętaną przez Rosję na ich terytorium. W tym 

roku po konsultacjach z zarządem zaproponowałem poprawki w regulaminie współzawodnictwa 

oddziałowego w SP DX C które miały na celu obliczanie współzawodnictwa OT po liczbie QSO  

i zamknięcie furtki dla nieuczciwych praktyk niektórych oddziałów. Aby usprawnić szybkie 

ogłoszenie wyników razem z Wiesławem SQ9V oraz Adamem SQ9S pomagaliśmy w obliczaniu 

współzawodnictwa. 

Z uwagi na pandemie wirusa COVID  nie mogliśmy zorganizować wraz z SITG oddział w Rybniku 

spotkania barbórkowego w 2020 roku ale gdy tylko zaistniała okazja to w trakcie ostatniej kadencji 

zarządu  spotkanie odbyło się  w roku 2021, 2022 i 2023 tradycyjnie jak od wielu lat w tym samym 

miejscu - na Rymerze. Staramy się jako zarząd OT 31 we współpracy z  SITG aby spotkania na 

Rymerze były kojarzone z miłą atmosferą, ciekawymi prelekcjami z wypraw DX i dobrym jedzeniem. 

Rymer jest też okazją aby podsumować wyniki Zawodów Rybnickich, porozmawiać o naszym 



hobby  i złożyć zgromadzonym  sprawozdania z pracy zarządu za mijający rok. 

W trakcie 2 kadencji  wystawiłem 35 licencji SWL a od ostatnich wyborów 15 nasłuchowców. Wielu 

z tych nasłuchowców posiada już licencje nadawcze, ale dla wielu składających wniosek o licencję 

SWL był  to słomiany zapał. Mimo wszystko działania dla nasłuchowców przynoszą efekty bo mamy 

nowych członków i potencjalnych nadawców. 

Pamiętaliśmy w Oddziale o naszych kolegach którzy opuścili nasze szeregi organizując delegacje  

z wiązankami kwiatów od OT 31 na uroczystościach pogrzebowych, wysyłając nekrologii do naszych 

publikatorów. Staraliśmy się aktywnie uczestniczyć w przyjmowaniu do OT 31 PZK nowych 

członków informując o prawach i obowiązkach, pomagając w wypisywaniu deklaracji 

członkowskich oraz udzielając  informacji składkowych. 

Dokończyliśmy w tej kadencji udział w akcjach dyplomowych na 100-lecie I, II i III Powstania 

Śląskiego oraz rocznicę 100-lecia przyłączenia Górnego Śląska do Rzeczpospolitej. Wzięliśmy 

udział w akcji dyplomowej na 95 lat Radia Katowice. Braliśmy udział w akcji dyplomowej 

promującej miasta Górnego Śląska. 

W mijającej kadencji starego zarządu liczba członków zmieniała się nieznacznie.  Przypominam, że 

pożegnaliśmy na zawsze 7 członków OT 31 PZK ale zapisało się do naszego OT 18-tu nowych 

członków. 

Obecnie oddział liczy 126 członków oraz 15 klubów. Jeszcze nigdy  nasz oddział nie był tak liczny. 

Zarząd cieszy reaktywacja klubu SP9KJT, w którym wielu z nas zaczynało nasze hobby lub pamięta 

KJT ze spotkań na ul. Sobieskiego a potem na  ul. Prostej ze spotkań połączonych z giełdami 

radiowymi. W ostatnim kadencji powstał klub SP5CI który założyli nasi członkowie w Ciechanowie 

oraz na wniosek kolegów z Cieszyna klub SP9SCI przeszedł z OT50 do OT31. Mamy w swoich 

szeregach kolegów, którzy mieszkają za granicą (HB9HCZ - 3Z9T, SO5CW - DJ5CW, DL7GS - 

SP3SFM); spośród wielu OT wybrali nasz oddział. Ze szczególnym zadowoleniem słyszymy, że 

również koledzy spoza SP9 chcą się do nas zapisać i zapisują się bo świadczy to o zaufaniu jakie 

budzi nasze środowisko. Myślę że władze PZK również są zadowolone bo generalnie członkowie 

OT31 nie odchodzą ze związku, a jeżeli to miało miejsce to tylko z przyczyn naturalnych lub były to 

pojedyncze przypadki. 

Na koniec chcę podziękować wszystkim koleżankom i kolegom za współpracę, a w szczególności 

kolegom z zarządu. Dziękuję bardzo! 

 

                                                       Prezes Rybnickiego Oddziału Terenowego PZK 
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